
 

 

Åkerbo församling Protokoll 

Kyrkoråd 
 
 
Tid:  2023-02-17, kl 18.30 – 20.30 
Plats: Samlan, Tallboda 
 
Närvarande: 
Ulf Hjertman, kyrkoherde  
Maria Tunred, mötesordförande  
Amund Hunstad  
Camilla Johansson  
Inga-Lill Varverud 
Stina Brodin, tjänstgörande ersättare 
Pia Carlsson 

Britt-Marie Alfredsson  
Bengt Johansson  
Agneta Hägg, ersättare  
Agneta Eriksson  
Maj-Britt Alström, ersättare 
Kristina Nyhlén, närvarande via länk under 
punkt 13 (ej beslutsfattande) 

 
 

1. Mötets öppnande: Kyrkorådets vice ordförande Maria Tunred tjänstgjorde som mötesordförande. 

Hon förrättade upprop och förklarade mötet för öppnat. 

2. Val av justerare: Till justerare valdes Agneta Eriksson.  

3. Val av sekreterare: Till sekreterare valdes Camilla Johansson. 

4. Godkännande av dagordningen: Information om områdesråd flyttades från punkt 10 till punkt 9.  

I övrigt godkändes dagordningen. Inga övriga frågor anmäldes.   

5. Sammanträdets utlysande: Sammanträdet förklarades vara behörigt utlyst.  

6. Föregående protokoll: Föregående protokoll från 2023-01-19 godkändes och lades till 

handlingarna.  

7. Information om personal: Kyrkoherde Ulf Hjertman informerade om pågående rekryteringar och 

den nuvarande personalsituationen.  

8. Information om fastigheter: 

• Vaktmästeribyggnad: Ledamot Bengt Johansson informerade om nuläget. Samtal pågår med 

nuvarande ägare om eventuellt köp av den fastighet i Linghem som församlingen för närvarande 

hyr och använder som vaktmästeribyggnad. Arbete pågår även tillsammans med arkitekt att 

utreda om fastighetens lämplighet och om den uppfyller våra krav och behov. 

Beslutsunderlag ska utarbetas och presenteras för kyrkorådet på sammanträdet i mars.     

• Bosgård 1:9: Inget nytt att rapportera i detta fastighetsärende.  

9. Information från kyrkoherden, Ulf Hjertman: 

Ulf informerade om: 

• FIN: Församlingsinstruktionen. Arbete pågår. Ett utkast ska presenteras på nästa kyrkoråds-

sammanträde i mars.  

• SKAO: Representant från Svenska kyrkans arbetsgivareorganisation har varit på besök.  

• Konfirmandresa till Berlin: Församlingens konfirmander kommer att åka på bussresa till Berlin 

vecka 8.  

• Områdesråd: Information om hur det är tänkt att områdesråden ska vara organiserade. 

Diskussion fördes i kyrkorådet kring områdesråden och hur delaktighet ska uppnås i 

församlingen. Det bestämdes att första träffen för de tre områdesråden ska hållas på samma plats 

samtidigt men med möjlighet till både gemensamt och enskilt program. 

Presidiet fick i uppdrag att gå igenom befintlig arbetsordning för områdesråden. 

 



 

 

Kyrkorådet beslutade att: Törnevalla, som inte tidigare ingått i något områdesråd, ska 

ingå i områdesrådet Linghem.  I området Linghem ingår nu Bankekind, Askeby, Örtomta, 

Vårdsberg, Linghem, Törnevalla.  
 

 
10. Information från kyrkorådets vice ordförande, Maria Tunred 

Maria informerade om att bokslutsarbete pågår. Henrik Karlsson från Aklero håller på att ta fram en 

5 och 10 års plan för ekonomin i Åkerbo församling.  

   

11. Information och beslut ACT-projekt 2023: 

Ledamot Inga-Lill Varverud informerade från sammankomst med övriga medlemmar i 

Internationella gruppen. Kyrkorådets ledamöter diskuterade kring olika ACT-projekt. Utbetalning 

sker vid utgång av kvartal 1 och kvartal 3 för aktuellt år. 

Kyrkorådet beslutade att: Fördela anslag 0,5 % av kyrkoavgiften under 2023 i Åkerbo församling 

till olika ACT- enligt nedan: 

25 % till Syrien, 25 % till Ukraina, 50 % till de projekt som ACT själva anser som prioriterade i 

nuläget.  

12. Beslut om fond i Törnevalla: 

Beslutsförslag fond i Törnevalla presenterades. Bakgrunden är att det finns ett beslut att restaurera 

en altartavla som ligger i förvar. Det går inte i dagsläget säga om tavlan går att restaurera och i så 

fall till vilken kostnad. Om tavlan tas fram går det inte att lägga tillbaka den utan åtgärd. 

Kyrkorådet beslutade enligt presidiets förslag att:  

• Upphäva tidigare beslut om att restaurera altartavla i Törnevalla kyrka.  

• Godkänna Törnevalla verksamhetsråd förslag att använda fondens medel, cirka  

200 000 kr till att köpa in en flygel till Törnevalla kyrka. 

• Godkänna ett tilläggsanslag på max 150 000 kr för att slutfinansiera ett inköp av flygel. Anslaget 

ska tas från inköp och underhåll för musikinstrument.    

13. Information och beslut om Linghems församlingsgård:  

Kristina Nyhlén redovisade en sammanfattning vad som hänt i fastighetsprojektet Linghems 

församlingsgård under åren 2014 tills idag 2023. Ledamot Bengt Johansson informerade om nuläget.  

Kyrkorådet beslutade enligt presidiets förslag att:  

Ge presidiet i uppdrag att till kyrkorådet i mars ta fram uppdaterade ritningar baserade på 2014 års 

skisser och kostnadskalkyler.  

14. Övriga frågor: Inga övriga frågor.   

15. Avslutning: Mötesordförande Maria Tunred avslutade mötet.   

 
 
 
 
 
Maria Tunred Camilla Johansson Agneta Eriksson 
Mötesordförande Sekreterare Justerare 


